
Fra: Ida Thomassen <idaamalie_1998@hotmail.com> 
Sendt: 17. oktober 2016 13:03 
Til: Katarina Birkeland 
Emne: Fwd: SV: Ny ung-data test på ungdomsskulen på Radøy 
 

 

 

Sendt fra min iPhone 

 

Videresendt melding: 

Fra: Jo Tømmerbakke <Jo.Tommerbakke@radoy.kommune.no> 

Dato: 11. oktober 2016 kl. 10.24.26 CEST 

Til: Ida Thomassen <idaamalie_1998@hotmail.com>, Jarle Landås 

<Jarle.Landas@radoy.kommune.no> 

Emne: SV: Ny ung-data test på ungdomsskulen på Radøy 

Hei Ida, 

 

Dette er eit godt innspel fra ungdomsrådet, og vi i kommuneleiinga har og snakka 

om at det kan vere nyttig å ta undersøkinga på nytt sidan det er lenge sidan sist. 

 

Eg tenker at vi skal få dette til 

 

Mvh Jo Tømmerbakke 

 

 

 

 
Sendt fra min Samsung Galaxy-smarttelefon. 

 

 

-------- Opprinnelig melding -------- 

Fra: Ida Thomassen <idaamalie_1998@hotmail.com>  

Dato: 10.10.2016 20:19 (GMT+01:00)  

Til: Jarle Landås <Jarle.Landas@radoy.kommune.no>, Jo Tømmerbakke 

<Jo.Tommerbakke@radoy.kommune.no>  

Emne: Ny ung-data test på ungdomsskulen på Radøy  

 

Hei  
 
Me i Radøy ungdomsråd ynskjer at elevane på ungdomsskulen på Radøy tar ein 
ny undersøkelse angående ungdomsmiljø på Radøy, då me meiner dette har blitt 
mykje betre, enn det var sidan sist me hadde ein slik undersøkelse.  
 
Me har no tall frå ung-data 2013 som ligg ute, som skal seia noko om vårt 
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ungdomsmiljø. Me meiner og har fått eit inntrykk av at dette er mykje annerledes 
og betre no, enn kva tala viser. Som årets barne- og ungdomskommune i 2014, vil 
me ikke fremstå slik vi gjer, med dei talla som no står. Me vil at dei som ser disse 
tala, skal få eit innblikk i vårt ungdomsmiljø slik det er idag, då vi vil ha noko å 
jobbe ut i frå. No er det tre heilt nye trinn i ungdomsskulen, då alle trinna har 
vorte bytta ut sidan 2013. Undersøkelsen blei gjort rett etter at ungdomshuset 
blei åpna i november 2012, og me har derfor ikkje fått fram dei gode resultatene 
det viste.  

Me ynskjer derfor på vegne av ungdomsrådet, som sagt, at ein ny undersøkelse 
blir gjennomført.  
 
 
Mvh.  
Ida Amalie Sæbø Thomassen og Åshild Aagård Nilsen i Radøy ungdomsråd. 
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